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Írásbeli kérdés
Dr. Kövér Lászl ó
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok feltenn i

Dr. Fellegi Tamás
nemzeti fejlesztési miniszter úrnak

„Mennyivel lesznek jövedelmezőbbek az erdőgazdaságok?”

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól, azért t őle, mert e tárgykörben a

Kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elfogadott kormányprogram kiemelt tömeg-foglalkoztatási területként említi az

erdőtelepítéseket, emellett az Új Széchenyi Terv is tartalmaz erdőtelepítést ösztönző

támogatási elemeket. Az erdőgazdálkodás hosszú távon komoly munkaerő-felvevő

potenciált, emellett számos egyéb kedvez ő hatást, lehetőséget nyújthat a gazdaság

számára, természetesen csak abban az esetben, ha átgondolt, megalapozott koncepcióra

épül az erdőgazdaságok hosszú távú fejlesztése és működésük fenntarthatóságot javító

támogatása .

Fontosnak tartjuk figyelemmel kísérni Magyarország erd őkincse állapotának alakulását,

az erdővagyon növekedését célzó intézkedések eredményességét és az állam i

tulajdonban működő erdőgazdaságok jövedelmezőségének kilátásait .

Mindezek alapján a Magyar Köztársaság Alkotmányáról szóló 1949. évi XX. törvény

27 . §-ában biztosított joggal élve a Magyar Köztársaság Országgyűlésének

Házszabályáról szóló 46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-a alapján az alább i

kérdéseket intézem önhöz :

Erketett :
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ



1. Hogyan alakult az állami erd őgazdaságok fő tevékenységből származó éves

bevétele az elmúlt tíz évben (évenkénti bontásban) ?

2. Mennyi volt a kitermelt fa mennyisége az elmúlt tíz évben (évenként i

bontásban)?

3. A tervezett erd őtelepítések hatására várhatóan hogyan változik a fakitermelé s

nemzetgazdasági szintű mennyisége hosszú távon?

4. Véleménye szerint mennyi fakitermelés nemzetgazdasági szempontbó l

összességében optimális mértéke közép- és hosszútávon?

5. Milyen eszközökkel kívánja el ősegíteni az erdőgazdaságok fenntartható

működését rövid-, közép- és hosszútávon ?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2011 . április 11 .

Kovács Tibor

országgyűlési képviselő

MSZP
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